
PROTOKÓŁ  NR II 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Świdwin z dnia 10 maja 2024 r. 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Podjęcie uchwał: 

• uchwała Nr 11/6/24 w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki 
Bożej Nieustającej Pomocy w Świdwinie 

• uchwała Nr II/7/24 w sprawie zmian budżetu miasta na 2024 rok 

• uchwała Nr II/8/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świdwin 
na lata 2024-2027 

4. Zamknięcie sesji. 

Ad. 1 i 2 

Przewodniczący Rady W. Piątek o godz. 9:00 otworzył  11 nadzwyczajną  sesję  Rady Miasta 
Świdwin. Przewodniczący powitał  wszystkich obecnych na sesji i stwierdził, że na sesji 
obecnych jest 12 radnych. 

Nieobecni radni - M. Makowska, 1. Markiewicz i K. Zajchowska. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miasta jest władna do podejmowania prawnie 
wiażących uchwał, ponieważ  obecni na sesji radni stanowią  q uorum. 

W dalszej części Przewodniczący Rady przedstawił  radnym porządek obrad. 

Radni nie przedstawili wniosków do porządku obrad. 

Ad. 3 

Pani Skarbnik M. Grad przedstawiła informację  nt. autopoprawki do projektu uchwały Nr 
II/6/24 w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej Nieustającej 
Pomocy w Świdwinie na realizację  zadania pn. Rewitalizacja iglicy kościoła pw. Matki Bożej 
Nieustającej Pomocy w Świdwinie, który w §2 otrzymuje brzmienie: „A.Ta zadanie określone 
w 1 przeznacza się  kwotę  do 100.000 zł  (słownie: sto tysięcy złotych 00/100). 

Przewodniczący Rady otworzył  listę  mówców co do autopoprawki. 
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Radny K. Kajder zapytał  jaki jest wymagany wkład własny, czy kwota, którą  mamy zamiar 
przeznaczyć, wystarczy? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wkład własny to jest 2%, natomiast całość  inwestycji to 
jest kwota prawie 3,5 mln i wkład własny wynosi 70 tys. 

Radny K. Kajder poprosił  o szerszą  informację  na temat rewitalizacji. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wniosek pisało Starostwo Powiatowe i pozyskało te środki 
dla parafii z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Proboszcz parafii zwrócił  się  do 
miasta o dofinansowanie wkładu własnego. 

Radni więcej pytań  nie przedstawili i Przewodniczący Rady zamknął  listę  mówców. 

W dalszej części Radni przystąpili do głosowania nad wprowadzeniem autopoprawki do 
projektu uchwały Nr 1116/24. 

Wynik głosowania: za 12 głosów, przeciw - brak, wstrzymał  się  - brak. 

Przedstawienie projektów uchwał: 

• Nr II/6/2424 w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki 
Bożej Nieustającej Pomocy w Świdwinie na realizację  zadania pn. Rewitalizacja 
iglicy kościoła pw. Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Świdwinie 

Wynik glosowania nad uchwalą  Nr 11/6/24: za - 12, przeciw- brak, wstrzymał  się  - brak 

• Nr 1117/24 w sprawie zmian budżetu miasta na 2024 rok 

Przewodniczący Rady otworzył  listę  mówców co do projektu uchwały. 

Radny K. Kajder powiedział, że uchwała powinna być  przedstawiona cała. 

Burmistrz Miasta P. Feliński poprosił  radnego o pytania. 

Radny K. Kajder zapytał  o dotację  3 702 341,42 zł  na KZN- Zachodniopomorskie Sp. z o. o. 
Czy te pieniądze, które przeznaczamy są  z zewnątrz i czy mamy zamiar jeszcze jakieś  
pieniądze na ten cel przeznaczać? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że to jest dofinansowanie uzyskane ze środków zewnętrznych 
z Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach środków z KPO. Przekazana została działka, ale 
to był  wkład własny do SIM-u. Jesteśmy największym udziałowcem w tej spółce. Spółka 
kończy budowę  bloku, w pianach jest budowa drugiego. 

Pan Burmistrz dodał, że przekazaliśmy także budynek po Policji, gdzie teraz trwa 
przystosowanie tych pomieszczeń  na lokale mieszkalne. Wszystkie pieniądze jakie 
pozyskaliśmy, około 15 mln, to są  pieniądze zewnętrzne. 
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Radny K. Kaj der zapytał  jaką  kwotę  w sumie już  przeznaczyliśmy? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że łącznie z działką  około 15 mln, a samo dofinansowanie 
to około 12 milionów. 

Radny K. Kajder zapytał  o imprezę  w parku, z czego dokładamy 11 tys.? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że dokładamy 1100 zł, bo musimy zabezpieczyć  wkład 
własny. To był  grant, który otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego około 10 tys. i tam był  
wymagany wkład własny, który musimy zabezpieczyć. 

Radny K. Kajder zapytał  o program „Czyste powietrze". Coś  więcej na temat 34 tys. 
na  gminny punkt konsultacyjny? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że punktu nie tworzymy. On był  wymagany przy wejściu 
do tego programu w 2019 roku. A to są  pieniądze zewnętrzne. 

Radny K. Kajder zapytał  o poprawę  infrastruktury sportowej w hali przy SP nr 1. 
Czy wymiana oświetlenia będzie na bardziej energooszczędne? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że to są  projekty do 60 tys. z których korzystamy co roku. 
Urząd Marszałkowski zabezpiecza 50%, gmina drugie 50%. Z tego budowaliśmy place 
zabaw, siłownie plenerowe. Tutaj będzie wymieniane oświetlenie na ledowe. 

Radny K. Kajder zapytał  o 61 675 zł  na plac zabaw w dużym parku, czy to cała kwota? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że cała kwota wynosi około 242 tys. To jest połączone 
z oczekiwaniami mieszkańców żeby tam jakiś  plac zabaw powstał. Będzie tam też  
wybudowana wiata dla uczestników Parkranu. Po przetargu wyszła kwota około 170 tys., 
a w budżecie było zabezpieczone około 180 tys. Wykonawca wycofał  się. Wybraliśmy 
drugiego, którego oferta była droższa na 242 tys. i musieliśmy uzupełnić  tą  brakująca kwotę. 

Radny K. Kajder zapytał  o zwiększenie wydatków na remont SP nr 4 w kwocie prawie pół  
miliona, samo przeprojektowanie układu wentylacyjnego na prawie pół  miliona? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że w „Czwórce" inwestycja jest za prawie 5 mln złotych, 
miedzy irniymi przebudowujemy stołówkę  na miejską, która będzie zaopatrywała wszystkie 
szkoły i przedszkola. Dlatego musieliśmy przeprojektować  całą  wentylacje żeby spełniała 
wszystkie wymogi. To nie jest tylko przeprojektowanie i cała wentylacja jest wymieniana na 
większą. 

Radny K. Kajder poprosił  o sprecyzowanie wydatku 63 tys. do sali gimnastycznej w SP 
nr 4, jaki sprzęt? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że bramki, piłko chwyty, siatki, wszystkie zabezpieczenia 
i nowy sprzęt sportowy. 

Radny K. Kajder zapytał  o przebudowę  Placu Lotników na kwotę  500 tys. 
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Pan Burmistrz odpowiedział, że w projekcie budżetu wyszło nam, że koszt przebudowy 
placu to będzie około 700 tys. Musimy tani wymienić  chodniki, wymienić  mury oporowe, 
będą  nowe nasadzenia. 

Radny K. Kajder zaproponował, żeby zacieśnić  współpracę  ze Starostwem Powiatowym 
i pozyskać  środki na rewitalizację  wieży Bismarcka, żeby stała się  wieżą  widokową. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że korzystamy ze środków na zabytki, ale większe środki będą  
kierowane w kierunku zaniku. 

Radni więcej pytań  nie przedstawili i Przewodniczący Rady zamknął  listę  mówców. 

Wynik głosowania nad uchwałą  Nr 11/7/24: za - 12, przeciw- brak, wstrzymał  się  - brak 

• uchwała Nr II/8/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Świdwin na lata 2024-2027 

Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik M. Grad. 

Przewodniczący Rady otworzył  listę  mówców nad projektem uchwały. 

Radny K. Kajder zapytał  o prognozę  na dochody ogółem. Skąd różnica między dochodami 
na ten rok a na rok 2025, czy wynika z pozyskanych środków zewnętrznych? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że różnica wynika ze zmian budżetu w ciągu roku, ale też  z 
konkretnych wskaźników, współczynników, które są  prognozowane. WPF na rok 2025 będzie 
uaktualniona w momencie podejmowania uchwały budżetowej na rok 2025. 

Pani Skarbnik dodała, że różnica wynika z otrzymywanych środków zewnętrznych, ale 
również  z dochodów na zadania zlecone. 

Przewodniczący Rady zaniknął  listę  mówców. 

Wynik głosowania nad projektem uchwały Nr 11/8/24: za - 12, przeciw- brak, wstrzymał  
się  - brak. 

Pan Burmistrz przedstawił  Zastępcę  Roberta Chaińskiego. 

Pan R. Chaiński podziękował  za zaufanie i zadeklarował  pełną  współpracę. 
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Ad.4 

Przewodniczący Rady o godz.9:26 zamknął  II sesję  Rady Miasta Świdwin. 

Protokołowała: 	 p e .  „ lezący 

M. 	 ( 

Integralną  częścią  Protokołu jest nagranie z sesji, które znajduje się  na stronie internetowej 
miasta w zakładce: https://www.swidwin.pL"asp/sesje-rady-miasta-onłine-archiwum, 143,,! 


